
Komise stavební a územně plánovací a Komise životního prostředí 
Zápis z jednání dne 19.10. 2020  
 
 
Přítomni: Bc. Daniel Dvořák, Ing. arch Vít Čermák, Markéta Pešičková,  
                 Jan Suchomel, Ing. arch Kateřina Tichá 
Nepřítomni: Ing. arch Jiří Hůrka, Mgr. Lenka Pavelková,  Martin Lemon 
Hosté: Ivo Kurhajec, Jiří Bendl  
 
 
 
1.  Projekt „Marina Klecánky“ 
 
Vyjádření k projektu ve stupni společného povolení stavby.  
Projekt je vypracován v souladu s doporučením urbanistického řešení varianty „A“ zápisem z  
jednání 1.4. 2019. 
Dále byla v komisi projednána rozpracovaná studie dne 3.6. 2019, kdy stavební komise doporučila 
jiné řešení umístění elektrorozvaděčů na objektu betonového schodiště, který označila za 
neadekvátní a neestetické. 
Dnes 19.10. 2020 je projednáván projekt, který nezohledňuje přechozí připomínku stavební komise. 
Stavební komise stále trvá na svém stanovisku z předchozích jednání. 
Stavební komise připomíná možnou kolizi s umístěním lávky. Stavební komise dále požaduje doplnění 
PD o studii osvětlení prokazující nepřesvětlení veřejného prostranství. Specifikaci osvětlovacích prvků 
a dalších použitých prvků a materiálů.  
 
 


